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Abstract (en)
[origin: ES274109U] An athletic shoe for track and field use, especially a running shoe, is formed in such a way that a flexible running sole is
provided only in the area of its running surface and, thus, largely does not exist in the area of the longitudinal arch of the foot, and from the arch area
to the heel, the running sole is rendered resistant to distortion by a reinforcement plate. Additionally, in the area of the longitudinal arch of the foot,
the running sole has a supporting wall directed diagonally upward toward the inside of the foot that is fitted to the arch of the foot. Thus, a shoe for
track and field use is obtained that is extremely light in weight, has high resistance to distortion and supports the foot well.

Abstract (de)
Ein Sportschuh für die Leichtathletik, insbesondere Rennschuh, wird erfindungsgemäß so ausgebildet, daß die durchgehende flexible Laufsohle
(1) nur im Bereich der Auftrittsflächen vorgesehen, also im Bereich (4) der Fußlängswölbung weitgehend ausgespart ist, daß in diesem Bereich (4)
bis zur Ferse (3) die Laufsohle (1) durch eine Versteifungsplatte (5) verwindungssteif gemacht ist, und daß im Bereich (4) der Fußlängswolbung die
Laufsohle (1) eine nach innen schräg aufwärts gerichtete Stützwand (6) aufweist, die der Fußwölbung weitgehend angepaßt ist. Hierdurch wird ein
Leichtathletikschuh mit extrem niedrigem Gewicht, hoher Verwindungssteifigkeit und guter Stützwirkung für den Fuß erhalten.
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